
Lukion kehittämis-
työryhmä aloitti
toim intansa

pÄlxÄne

Pdlkäneen lukion kehittiimis-
työryhmä istui ensimmäsen
kokouksensa joulukuussa.
Projektiryhmään kuuluvat
lukion rehtori Jan Salmi (pu-
heenj ohtaj a), sivistysi ohtaj a
Tiina Kivinen (sihteeri) ja
Timo Viitanery (sivistyslau-
takunnan edustaf a). Projek-
tiryhmän opettajajäseninä
toimivat Satu Kotiranta ja
Annemari Kallioranta. Työ-
ryhmän opiskelij aj äseniä
ovat Jaana Järvinen ja Miisa
Hiltunen.

-Ensimmänenkokous su-

iui hyvissä merkeissä. Parhail-
laan kartoitamme mahdollisia
yhteistyökuvioita j a tapaam-
me eri tahoj4Jan Salmi ker-
toili ensimmäsen kokouksen
kuulumisia.

Ryhmä toimii alkaneen
vuoden loppuun asti. Sen teh-
tdvdnä on suunnitella lukion
kehittämistoimenpiteet aika-
tauluineen, ryhtyd tarvittaviin

toimiin niiden toteuttamisek-
si seki raportoida työn etene-
misestä sivistyslautakunnalle,
joka toimii prolektin ohjaus-

ryhmåinä.

Profiloitumista ja
markkinointia
Sivi styslautakunta linj asi vii-
me syyskuun kokouksessaan,
että lukion säilyttäminen
Piilkiineellä on ensiarvoisen
tåirkeää. Sivistysiohtaia Kivi-
nen keskusteli lokakuun lop-
pupuolella öpettajien kanssa
lukion kehittämisen suunta-
viivoista. Keskustelussa nousi
vahvasti esiin lukion profiloi-
tuminen vetovoiman lisäämi-
seksi. Tuolloin keskusteltiin
lisiiksi siitä, että markkinoin-
tia hrlisi suunnata esimerhksi
Hauhon suuntaan sekä Anna
Tapion koulun oppilaisiin.

Lukion kehittiimistyöhön
on kunnan kuluvan vuoden
budjetissavarattu 20 000 eu-
ron suuruinen määräraha,


